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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تمارض و اعتراض،
 آفت تکراری فوتبال ایران
صفحه 6

هفته ی چهارم لیگ برتر هم برای شاگردان »محمود فکری« با تساوی بدون گل در برابر پیکان به اتمام رسید و 
آبی ها با کسب هفت امتیاز در رده ی چهارم جدول رده بندی قرار گرفتند. این دیدار ابعاد مختلفی داشت، داستان 
همان ابر و ماه و خورشید و فلک بود، که دست به دست هم دادند تا دو امتیاز مهم خارج از خانه از دست آبی ها 

رها شود، دو امتیازی که جدا از شرایط جدولی، جو روانی اطراف تیم و هواداران را هم کمی متشنج کرد...
ادامه در صفحه 7
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خبر

بهبود ۶۸۸ هزار و ۵۴ نفر
 از بیماران کرونایی

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تا کنون ۹۸۹هزار و ۵۷۲بیمار قطعی مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شده و با فوت ۳۶۲بیمار دیگر از مبتلایان 
قطعی  جانباختگان  شمار  گذشته،  ساعت   ۲ در  قطعی 

بیماری کووید۱۹ در کشور به ۴۸هزار و ۹۹ نفر رسید.
سیما سادات لاری روزگذشته با اعلام آخرین آمار مبتلایان 
و جانباختگان کرونا در ایران افزود: در ۲۴ساعت گذشته تا 
ظهر۱۲آذر۹۹ بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۳هزار 
و ۶۲۱بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد 
و دوهزار و ۲۴۶نفر بستری شدند. با این حساب، مجموع 
رسید.  و ۵۷۲نفر  به ۹۸۹هزار  در کشور  کووید۱۹  بیماران 
کنون  تا  خوشبختانه  گفت:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
۶۸۸هزار و ۵۴نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۵۸۲۸نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار 
دارند و تا کنون ۶میلیون و ۲۱۲هزار و ۶۹۴آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
قرمز،  وضعیت  در  ۶۴شهرستان  حاضر  درحال  افزود:  لاری 
۲۷۸شهرستان نارنجی و ۱۰۶شهرستان در وضعیت زرد قرار دارند.

انتقاد مینو محرز از واردات 
واکسن های بی کیفیت چینی

عضو ستاد ملی مبارزه با کرونا با اشاره به اهمیت مؤسسه 
تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی گفت: رازی و انیستیتو 
پاستور با توجه به قدمتی که دارند باید تحت نظر ریاست 
جمهوری فعالیت کنند. به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
از مؤسسه سرم سازی رازی، دکتر مینو محرز با اشاره اینکه 
شناختش از مؤسسه رازی به ۵۰سال پیش و دوران دانشجویی 
باز می گردد، اظهار کرد: در آن زمان نیز رازی به عنوان یکی از 
بزرگترین مراکز تحقیق و تولید واکسن در دنیا مطرح بود و ما 
از بخش های مختلف این مؤسسه بازدید می کردیم.  وی با 
اشاره به اینکه بعد از انقلاب این موسسه در زیرمجموعه وزارت 
کشاورزی قرار گرفت، افزود: به دلیل عدم توجه مدیران مربوطه 
متاسفانه شاهد افت این موسسه بودیم اما خوشبختانه چند 
سالی است که وضعیت این مجموعه بهتر شده و گویی جانی 
تازه به کالبد آن دمیده شده است. عضو ستاد ملی مبارزه با 
کرونا بر ارزشمندی و اهمیت مؤسسه رازی تأکید کرد و گفت: 
رازی سرمایه کشور است و نباید اجازه دهیم از بین برود، بلکه 
باید با ارتقا تجهیزات و امکانات آن در صدد پیشرفت هرچه 
بیشتر آن تلاش کنیم چراکه این حجم از تجربیات در حوزه 
واکسن سازی را در کمتر جایی از دنیا می توانیم پیدا کنیم. 
وی ادامه داد: انبوهی از تجربیات در این مؤسسه وجود دارد 
که می تواند به سایر مراکز واکسن سازی کمک کند تا بتوانیم 
تعداد بیشتری از موسساتی همچون رازی در کشور داشته 
باشیم. محرز خاطرنشان کرد: دولت باید بیش از پیش به رازی 
توجه کند و لازم است از وضعیت علمی تحقیقاتی صرف 
خارج شده و به سمت کاربردی کردن این تحقیقات حرکت کند 
و برای اصالت و رسالت علم واکسن سازی تحقیقات صورت 
پذیرد. وی ضمن ابراز تأسف از اینکه برای انیستیتو پاستور 
نیز چنین وضعیتی را شاهد هستیم، بیان کرد: این دو مرکز 
باید با توجه به قدمتی که دارند مستقیما تحت نظر ریاست 
جمهوری قرار گیرند تا به سایر موسسات در این حوزه کمک 
کنند و توسعه دهند. عضو ستاد ملی مبارزه با کرونا تاکید کرد: 
ما باید واکسن را در کشور خودمان تولید کنیم چرا که زمانی 
که به واکسن احتیاج داریم عملا به ما واکسن نمی دهند، بر 
همین اساس لازم است تمامی واکسن های انسانی، دام و 
طیور و همچنین کیت تشخیصی بیماری های ویروسی را در 
داخل کشور تولید کنیم.  وی ضمن ابراز نارضایتی از واردات 
واکسن های بی کیفیت از کشورهایی نظیر چین، گفت: دانش 
فنی تولید واکسن در ایران وجود دارد تنها باید عرصه و مواد 
اولیه با کیفیت را در اختیارشان قرار داد، از آن ها حمایت و 

تولیدات آنها را خریداری کرد.

کرونا در ایران

یک مقام مسئول در سازمان محیط زیست درباره منشأ 
تهران، توضیحات  برخی مناطق شهر  در  نامطبوع  بوی 

جدیدی ارائه داد.
به گزارش »دنیای هوادا«، طی روزهای اخیر و همزمان با 
بارندگی ها، ساکنان برخی مناطق مرکزی شهر تهران دوباره 
سال های  طی  البته  کردند  استشمام  را  ناطبوعی  بوی 
گذشته نیز شاهد همین وضعیت مشابه در همین مناطق 

بودیم.
هلنا کعبی- مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان حفاظت 
محیط زیست با اشاره به آخرین اقدامات انجام شده برای 
شناسایی منشأ بوی نامطبوع در برخی مناطق تهران اظهار 
استان  زیرمجموعه محیط زیست  در  این موضوع  کرد: 
تهران است، این اداره کل نیز پایش هایی را آغاز کرده و 
این پایش ها در حال انجام است تا موضوع و منشأ این 

بو را تعیین تکلیف کنند.
وی با بیان اینکه باید مشخص شود که منشأ این بوی 
نامطبوع در برخی مناطق تهران چه بوده است، گفت: با 
توجه به اینکه یکی دو بار نیز در سال گذشته این اتفاق 
افتاد و معمولاً نیز بعد از بارندگی ها این بوی نامطبوع 
بر  افزود:  می شود،  احساس  تهران  مناطق  برخی  در 
همین اساس برخی موارد و منشأهای آن را شناسایی و 

پیش بینی کرده ایم اما هنوز نهایی نشده است.

مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان حفاظت محیط زیست 
از  بعد  موارد  این  بررسی  با  قرار است که  کرد:  تصریح 
جمع بندی ها از سوی محیط زیست استان تهران، آن را به 
ما اعلام کنند، در تعدادی از مناطق از سوی محیط زیست 
استان تهران اعلام کرده بودند که از حیث گستردگی بوی 
نامطبوع، دچار مشکلاتی هستند و اسامی این مناطق 
نیز مشخص است اما به دلیل اینکه هنوز پایش ها نهایی 
نشده، نمی توانم به طور دقیق و کارشناسی شده درباره آن 
اظهارنظر کنم؛ حتی حدود شرایط منطقه هم شناخته 
شده که براساس آن پایش ها ظرف یکی دو روز آینده 

نهایی می شود. 
کعبی ادامه داد: براساس این پایش ها، تصمیم گیری ها 
درباره منشأ بوی نامطبوع تهران که طی روزهای اخیر 
موجب آزار و اذیت شهروندان شده بود، مشخص می شود.
وی همچنین تأکید کرد: بوی نامطبوع در برخی مناطق 
که طی روزهای اخیر اتفاق افتاده، به هیچ وجه ارتباطی با 
کشتارگاه ها و دامداری های اطراف شهر تهران ندارد، از نظر 
فاصله هم شرایط طوری است که اصلا مرتبط نمی شود 
که برای این بوی نامطبوع در تعدادی از مناطق تهران نیز 

برنامه پایشی طراحی کرده ایم.
مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان حفاظت محیط زیست 
با اشاره به جزئیاتی از برنامه پایشی برای شناسایی منشأ 

بوی نامطبوع در برخی مناطق تهران خاطرنشان کرد: طبق 
این برنامه، براساس شاخص جهت وزش را نیز مدنظر قرار 
دادیم تا اطمینان پیدا کنیم که درصد این بوی نامطبوع 
که اعلام شده، از کدام جهت است و اصلا واقعاً به این 
شدت اعلام شده، هست یا نیست و اگر هست از طریق 

چه راه هایی باید این مشکل را رفع کنیم.

خبر اول

اظهارنظر جدید محیط زیست درباره منشأ بوی نامطبوع پایتخت!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید شاهرخ وکیلی شاهمیر  را گرامی می دارد

مطابق لایحه بودجه۱۴۰۰ وزارت تعاون و کار موظف 
از  درآمدی  بالای  دهک  سه  و حذف  شناسایی  به 

فهرست یارانه بگیران شد.
مطابق لایحه بودجه 1400 وزارت تعاون موظف است 
نسبت به شناسایی و حذف سه دهک بالای درآمدی 
از فهرست یارانه بگیران، با ارائه دلیل و مدرک به 

افراد، اقدام کند.

در بند1 تبصره14 لایحه بودجه1400 آمده است: وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی موظف است با استفاده 
از کلیه بانک های اطلاعاتی در اختیار و بر اساس 
معیارها و ضوابطی که توسط این وزارتخانه تعیین 
می شود نسبت به شناسایی و حذف سه دهک بالای 
و  دلیل  ارائه  با  بگیران،  یارانه  فهرست  از  درآمدی 

مدرک به افراد، اقدام کند.

در  کرونا  بیماری  با  مقابله  مدیریت  عملیات  فرمانده 
کلانشهر تهران با تأکید بر شرایط ناپایدار و شکننده استان 
تهران در خصوص بیماری کووید۱۹ گفت: باید با متانت 

حساب شده و با برنامه لایه بندی شده حرکت کنیم.
دکتر علیرضا زالی در پایان جلسه ستاد فرماندهی عملیات 
مدیریت بیماری کرونا در تهران گفت: تقلیل آمار در استان 
تهران مربوط به اعمال محدودیت های طرح هوشمند 
مدیریت کرونا نیست اما باید از همه مردم تهران که 
همکاری و تعامل شهروندی بسیار مناسبی در اجرای این 

طرح داشتند قدردانی کنم.
وی افزود: آثار محدودیت های اعمال شده در ریتم شهری 
قابل مشاهده است. به شکلی که تا حدود ۳۰درصد تراکم 
در شهر کاهش پیدا کرده و ۳۰درصد نیز شاهد کاهش 

تراکم در حمل و نقل عمومی هستیم.
وی تأکید کرد: ۱۴۵هزار بازدید توسط تیم های تلفیقی 
در حوزه نظارت انجام شده که در پی آن مشخص شده 
بیش از ۹۰درصد اصناف همکاری مناسبی را در اعمال 
خودرو  ۳۳هزار  همچنین  اند.  داشته  محدودیت ها 
ممنوعیت ورود به تهران برای آنها اعمال شده و ۲۵هزار 
خودرو نیز اعمال محدودیت تردد شبانه برای آن ها انجام 

شده است.
در  کرونا  بیماری  با  مقابله  مدیریت  عملیات  فرمانده 
کلانشهر تهران با تاکید بر اینکه شرایط استان تهران ناپایدار 

و شکننده است افزود: باید با متانت حساب شده و با برنامه 
لایه بندی شده حرکت کنیم. تهران از روز شنبه در وضعیت 
نارنجی است اما برخی محدودیت ها همچون جلوگیری 
از برگزاری مراسم آئینی و محدودیت حضور کارمندان در 
ادارات و همچنین منع تردد شبانه ادامه خواهد داشت. 

البته تعدادی از محدودیت ها کاسته خواهند شد.
وی ادامه داد: بسیاری از مقالات بین المللی تأکید دارند 
که تجمعات خانگی یکی از بالاترین موارد سرایت بیماری 
داریم.  را  افزایش شب نشینی ها  و  سرما  فصل  است. 
بی تردید این مورد نقش مهمی در وضعیت شهر تهران 

دارد. لذا از همه شهروندان درخواست می کنیم که در 
خصوص برگزاری دورهمی ها و تجمعات شبانه دقت کافی 

داشته باشند.
شاخص ها  رصد  با  بهداشت  وزارت  کرد:  تأکید  زالی 
وضعیت هر یک از شهرهای کشور را اعلام خواهد کرد. 
منتظر اعلام وضعیت تهران نیز هستیم و قطعاً از این 
پس در پایان هرهفته با بررسی وضعیت شهر برای اعمال 
محدودیت های متناسب با وضعیت شهر، اقدام خواهیم 
کرد؛ اما حتی در صورت قرارگیری تهران در وضعیت نارنجی 

بخشی از محدودیت ها ادامه خواهد داشت.

سه دهک بالای درآمدی از فهرست یارانه بگیران حذف می شوند 

وضعیت نارنجی تهران از شنبه؛

ادامه محدودیت حضور کارمندان 

تامین اجتماعی

سلامت
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فرمانده قرارگاه مبارزه با کرونا در شهرستان کرج گفت: 
پیک زمستانی کرونا پیش رو است و به دستور استاندار 

البرز در نظارت ها مماشات نخواهیم کرد.
غفور قاسم پور گفت: تغییر شرایط قرمز شهرها به 
عادی  تله  در  مردم  که  نیست  آن  منزله  به  نارنجی 
انگاری بیفتند و کماکان اجرای پروتکل های ضدکرونا 

ضروری است.
در  باید  افزود:  نظارت ها  استمرار  بر  تأکید  با  وی 

بیمارستان ها بخش اختصاصی بیماران کووید۱۹ باید 
پیش بینی شود تا تلاش هایی که برای تغییر شرایط 

قرمز صورت گرفته است ثمربخش باشد.
قاسم پور در ادامه افزود: باید برای پیک زمستانی مبارزه 

با کرونا آماده شویم.
فرمانده قرارگاه مبارزه با کرونا در شهرستان کرج همچنین 
در بخش دیگری با اشاره به ضرورت رعایت قوانین منع 
تردد خودروها به آمارثبت شده در طرح محدودیت های 

جدید ترددی اشاره کرد و گفت: از ابتدای اجرای این 
طرح در مرکز استان البرز ۴۴هزار و ۲۱۴خودرو به علت 
عدم رعایت ساعت منع تردد  که از ۲۱شب تا ۴بامداد 
از طریق مانیتورینگ اعمال قانون  بود،  تعیین شده 

شده اند.
وی افزود: طرح محدودیت ترددها و فعالیت مشاغل تا 
روزشنبه استمرار خواهد داشت و هرگونه تغییر جدید 

اطلاع رسانی خواهد شد.

ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  سرپرست 
تیم   ۳ آمیز  موفقیت  تلاش  از  فردیس  شهرداری 
عملیاتی اعزامی برای نجات کارگر  ۲۰ ساله در عمق ۱۲ 

متری چاه در فردیس خبرداد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین عاشوری سرپرست 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گفت : صبح 
امروز چهارشنبه ۱۲ آذر ماه بلافاصله پس از اطلاع از 

گرفتاری کارگر حدود ۲۰ ساله در چاهی به عمق ۱۲ متر، 
۳ تیم عملیاتی به محل حادثه اعزام شدند.

ساله    ۲۰ کارگر  گفت:  خبر  این  تشریح  در  عاشوری 
پنجم  فلکه  در  واقع  از چاه ۱۲ متری  هنگام خروج 
فردیس  به دلیل پاره شدن طناب، همراه تجهیزات 
در  تیم عملیاتی  نمود که ۳  انتهای چاه سقوط  به 
موقعیت حاضر شدند  و پس از ایمن سازی محیط 

حادثه و با استفاده از تجهیزات ویژه و تخصصی موفق 
به دسترسی و انتقال این فرد از عمق چاه به سطح 

زمین شدند.
وی خاطر نشان کرد: خوشبختانه با سرعت عمل گروه 
ویژه عملیاتی پس از تقریبا  ۹۰ دقیقه تلاش فرد مذکور 
های  تکنسین  توسط  درمان  طی   برای  و  نجات  را 

اورژانس حاضر در محل به مراکز درمانی منتقل شد.

»فرماندار کرج«: برای پیک زمستانی مبارزه با کرونا آماده می شویم

در فردیس؛ نجات فرد سقوط کرده
 در عمق ۱۲ متری یک چاه!

دست ما کوتاه و خرما بر نخیل! 

اعتراضات شدید  ادامه ی  در 
مردمی ساکنان شهرک سیمرغ 
اصفهان،  شهرستان برخوار 
تعهدات  عدم اجرای  به خاطر 
اعضای شورا و شهرداری شهر 
آسفالت  به  نسبت  خورزوق 
بهسازی  و  معابر عمومی 
خیابان های اصلی این شهرک 
که با قدمت ۳۰ ساله متاسفانه فاقد هرگونه امکانات رفاهی 
است، از ساعت ۱۳روز سه شنبه - ۱1آذرماه - جلسه ای در راستای 
حل معضل اساسی و مشکلات عدیده ی اهالی شهرک سیمرغ 

در دفتر مهندس احتشام زاده - شهردار خورزوق - تشکیل شد.
در این جلسه ی دوساعته دادستان و دیگر مقامات نهادها و 
ارگان های ذیصلاح شهرستان برخوار پس از استماع سخنان 
نماینده های مردم،  مقامات مسئول شورای اسلامی و شهردار 
خورزوق و سرهنگ شیری - مدیرعامل شرکت تعاونی هوانیروز 
- به بحث و بررسی پرداختند تا برای حل مشکلات موجود در 

شهرک سیمرغ چاره اندیشی کنند.
»حببب ایزدپناه« - دادستان شهرستان برخوار - با اشاره به روند 
و فرآیند کاری شرکت تعاونی هوانیروز که برای خدمت رسانی 
به اهالی شهرک سیمرغ باتمام امکانات موجود اهتمام ورزیده و 
سعی در خدمات رسانی به ساکنان این شهرک دارد و همچنین 
از دو نهاد مردمی شورا و شهرداری خورزوق که از محل عواید 
حاصله از زمین های واگذاری شرکت تعاونی و دریافت عوارض 
بهره مند شده و می شوند تشکر کرد و خاطرنشان  نوسازی 
و  مشکلات اقتصادی  و  جمعیت  به افزایش  باتوجه  نمود: 
و  پیش شهرداری  از  بیش  به همکاری  نیاز  معیشتی مردم 
شورای اسلامی شهر خورزوق با شرکت تعاونی هوانیروز ساکنان 

این شهرک را ضروری می دانیم.
دادستان برخوار به نقش اساسی و همکاری همه جانبه ی مردم 
در بالندگی شهرک سیمرغ نیز اشاره کرد و خواستار وفاق و 

همدلی شد.
سرهنگ »محمد شفیعی« - فرمانده سپاه شهرستان برخوار 
- نیز با اشاره به مشکل آسفالت  معابرعمومی، جدول گذاری 
و ایجاد پیاده راه ها و بهسازی آسفالت خیابان های اصلی که 
مشکل اساسی مردم شهرک است اظهار داشت: ما در قرن 
بیست ویکم و در کشوری انقلابی و اسلامی زندگی می کنیم 
و باید از مزایا و امکانات رفاهی خوبی برخوردار باشیم  و باید 

به دنبال راهکاری برای برای حل این معضل اساسی باشیم.
پس از شور و مشورت دادستان، فرمانده سپاه و دیگر مقامات 
شهرستان برخوار و با در نظر گرفتن تفاهم شرکت کنندگان در 
این جلسه، نتیجه گیری نهایی موکول شد به تشکیل جلسه 
مشترکی با حضور آقای »حسینعلی حاجی« - نماینده مردم - و 
»عبدالله بنهری« - فرماندار شهرستان برخوار - به منظور تدوین 
برنامه های راهبردی برای سرعت بخشیدن به اجرای عملیات 
آسفالت و برداشتن گامی اساسی در جهت رفع دیگر مشکلاتی 

که متاسفانه دامنگیر مردم شهرک سیمرغ شده است.
گفتنی است شهرک سیمرغ از توابع شهرستان برخوار است 
که در پنج کیلومتری کلانشهر اصفهان واقع شده، از امکانات 
رفاهی و خدمات بهداشتی درمانی، آموزشی، فرهنگی ورزشی و 

وسایل نقلیه عمومی محروم است.

استان ها 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمدجواد بهروزی«
- شاعر، نویسنده و نوازنده فقید - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز گفت: ساخت و ساز غیرمجاز و تعدی به 
اراضی ملی و تصرف اراضی دیگران قابل قبول نیست، 

بنابراین باید به جد مورد پیگیری قرار گیرد.
شهبازی  الله  عزیز  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ظهرچهارشنبه در بازدید از یکی از کارخانه های تولید 
و  تسهیل  کارگروه  قالب  در  که  آبیک  در  سیمن 
رفع موانع تولید صورت گرفت، اظهار کرد: بازدید از 
واحدهای تولیدی و صنعتی استان همواره در دستور 
کار بوده چراکه از این طریق می توانیم مشکلات را به 

موقع احصا و تدابیر لازم را اتخاذ کنیم.
وی ادامه داد: کارخانه سیمان آبیک نیز یک نماد و 
برند ملی محسوب می شود و اکنون تولیدات متنوع 
آن جایگزین بسیاری از مصالح گران قیمت در ساخت 

و ساز شده است.
استاندار البرز تصریح کرد: ارزآوری و تنوع تولیدات این 
واحد با هزاران اشتغال مستقیم و غیرمستقیمی که 

ایجاد کرده، بارقه امیدی برای مردم کشور است.

اطراف  در  بسیاری  اراضی  کارخانه  این  افزود:  وی 
دارد که به مرور زمان به آنها تعرض شده از این رو 
اراضی تشکیل  این  تکلیف  تعیین  برای  کارگروهی 

می شود.
هیچ دستگاهی حق ندارد خدمات خود را از تولید و 

صنعت دریغ کند
و  غیرمجاز  ساز  و  ساخت  کرد:  خاطرنشان  شهبازی 
تعدی به اراضی ملی و تصرف اراضی دیگران قابل 
قبول نیست، بنابراین باید به جد مورد پیگیری قرار 

گیرد.
وی گفت: خدماتی همچون آب، برق، گاز، تلفن و... به 
واحدهای تولیدی خط قرمز دولت است از این رو هیچ 
دستگاهی نباید نسبت به قطع این خدمات اقدام کند.

استاندار البرز متذکر شد: در اولین جلسه ستاد تسهیل 
و رفع موانع تولید نیز تأمین اعتبار و ارائه تسهیلات 
برای تعمیرات و بازسازی این واحد، تمهیدات لازم 

اندیشیده می شود.

»استاندار البرز«:

ساخت و ساز غیرمجاز و تعدی به اراضی دیگران پذیرفتی نیست

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

ببینید   

البرز گفت که  رانندگی  رئیس پلیس راهنمایی و 
با توجه به پایداری هوا و افزایش آلایندگی در این 
خود  خودروی  فنی  نقص  برای  رانندگان  استان، 

اقدام کنند.
سرهنگ غلامعلی شرق شب گذشته با اعلام این 
وسایل  با  قانونی  برخورد  طرح  اجرای  گفت:   خبر 
تشدید شده  البرز  استان  در  دودزا  و  آلاینده  نقلیه 
و  خودروهای با درصد آلایندگی بالا در این استان 

راهی تعمیرگاه خواهد شد.
وی اضافه کرد:  اکنون با فعال شدن دوربین های 
پلاک خوان، خودروهای فاقد معاینه فنی  به صورت 

برخط جریمه می شوند.
شرق خاطرنشان کرد: این مهم می تواند در کنترل  
آلودگی هوا تاثیر گذار باشد ضمن آنکه خودروهای 

آلاینده به پارکینگ ها انتقال می یابد.
وی گفت: طرح برخورد با خودروهای آلاینده و فاقد 
معاینه فنی در همه فصول سال ادامه دارد  اما در 
۶ ماه دوم سال به دلیل آلودگی بیشتر در کلانشهر 

ها، این طرح ها با شدت بیشتری انجام می شود.
شرق افزود: خودروهایی که عمر تولید آن ها کمتر 
از چهارسال باشد نیازی به معاینه فنی ندارند اما 
بالای چهارسال  باید برگه معاینه فنی دریافت کنند.
وی بیان داشت: با توجه به وضعیت هوای استان 
افزایش  ضمن  شهروندان  رود  می  انتظار  البرز 
به  از وسایل حمل و نقل عمومی نسبت  استفاده 
انجام معاینه فنی خودروهای خود و رفع نواقص 

فنی آنها اقدام کنند.
اکنون ۱۱ مرکز معاینه فنی خودرو در  افزود:  شرق 

استان البرز فعال است که از این تعداد یک مرکز در 
شهرستان ساوجبلاغ، سه مرکز در نظرآباد و بقیه در 
کرج قرار دارند که مردم می توانند برای معاینه فنی 

خودروهای خود به این مراکز مراجعه کنند.

سرهنگ »غلامعلی شرق«:

رانندگان برای رفع نقص فنی خودرو خود اقدام کنند
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

۵ نکته مهم در طرح بازآفرینی شهری 
»کمال اطهری« - کارشناس و پژوهشگر اقتصادی - پنج نکته 
مهم را در فرایند تهیه طرح های بازآفرینی شهری برشمرده 

است که در ادامه می خوانید.
به گزارش »دنیای هوادار«، پرداخت تسهیلات ارزان قیمت از 
سوی سیستم بانکی اهرم کمک  کننده برای نوسازی بافت 

فرسوده است. با این حال در بازآفرینی شهری)امید( جای 
۵ مقوله خالی است. مواردی که در ادامه می آید باید مورد 
توجه قرار گیرد تا این طرح ملی بدرستی انجام شود و دولت 
هم بتواند به اهداف خود برسد. بی توجهی به نکاتی که حایز 
اهمیت است باعث می شود طرح بازآفرینی شهری ابتر بماند.

ورود جدی دولت در طرح بازآفرینی شهری نکته بسیار 
مهمی است. مخصوصا اینکه این مهم به صورت همزمان 
در استان های منتخب بوشهر، آذربایجان شرقی، تهران، 
و  مازندران،  خراسان رضوی  کردستان، همدان،  فارس، 

اصفهان، در دستور کار قرار گرفت. ولی ۵ نکته عنوان شده 
از عوامل مهم موفقیت طرح بازآفرینی شهری است که 
به طور قطع وزارت راه و شهرسازی می تواند برنامه ریزی 

صحیحی برای تحقق آن ها داشته باشد.

سکونتگاه  های غیر رسمی بیرون شهر در این طرح مورد 
توجه قرار نگرفته است. ۱۱ میلیون نفر در چنین فضاهایی 
زندگی می کنند لذا ضروری است که در بازآفرینی شهری این 
مقوله مورد توجه قرار گیرد. این سکونتگاه  ها سرپناهی برای 
کم درآمد ترین گروه های اقتصادی-اجتماعی است، این 
در حالی است که تعداد افرادی که در بافت های فرسوده 
زندگی می کنند حداکثر ۱۰ میلیون نفر هستند. دولت در 

طرح بازآفرینی باید این بخش را مدنظر قرار دهد و قبل از 
بروز هر اتفاق، پیشگیری لازم را داشته باشد. سکونتگاه های 
هیچ  طبیعی  بلایای  سایر  و  زلزله  قبال  در  غیررسمی 
مقاومتی ندارند از این  رو قبل از آنکه این بخش با شرایط 
خاص روبه رو شود باید برای احیای آن کاری انجام داد. 
نکته دیگر در این بخش بافت  های تاریخی است. در طرح 

بازآفرینی برای این امر تکلیفی مشخص نشده است.

محله محوری موضوع دیگری است که باید به آن پرداخت. 
از محله محوری تعریف درستی صورت نگرفته است و 
متأسفانه اولویت بندی خاصی را شاهد نیستیم. دولت باید 
محله هایی را در وهله اول مورد توجه قرار دهد که افراد آن 
جزو کم درآمدترین  ها هستند. مناطقی که خود به خود و 
با بودجه های ساکنان آن می تواند نوسازی شود نباید در 

اولویت قرار گیرد. نمونه آن محله دارآباد تهران است. از 
طرفی هیچ نهادی برای متولی بودن محله محوری پیش 
 بینی نشده است. وقتی نهاد مشخصی برای احیای بافت 
فرسوده با رویکرد محله محوری دیده نشده است به طور 
قطع کشور با مشکلاتی چون مسکن مهر مواجه خواهد 

شد.

واژه توسعه گر به معنای انبوه ساز است. ما نباید احیای 
بافت فرسوده را در توسعه گر خلاصه کنیم. توسعه گر باید 
دولت باشد و زیرساخت های لازم را برای توسعه کشور در 
بخش های مختلف فراهم کند. بخش خصوصی نقش 

توسعه گر را نمی تواند ایفا کند چرا که آن ها به دنبال 
منفعت خود هستند و فعالیت آ ن ها باید به گونه  ای 
باشد که ضد منافع عام نباشد. لذا واژه توسعه گر باید 

اصلاح شود.

حق انتخاب باید به ساکنان محله های فرسوده داده 
شود. شاید یک فرد بخواهد واحد مسکونی خود را با 
ارزان  به تسهیلات  باید دسترسی  فرد  این  کند  دوام 
قیمت داشته باشد. چرا هرگونه تغییر را باید از طریق 
توسعه گر پیگیری کند؟ از سویی دیگر شاید همسایگان 
خود  ملک  های  بخواهند  فرسوده  بافت  محله های 

را تجمیع و نسبت به بازسازی آن اقدام کنند لذا 
آزادانه فعالیت کند. سؤال دیگر  باید  این بخش هم 
این است که چرا انواع تعاونی ها نمی توانند در احیای 
ساخت  در  تعاونی ها  کنند؟  مشارکت  فرسوده  بافت 
وساز کارنامه خوبی دارند لذا این بخش را هم باید در 

بازآفرینی شهری مدنظر قرار داد.

موضوع دیگری که در بازآفرینی شهری مغفول مانده، به 
نهادسازی برمی گردد. در گذشته به دلیل مسائل حقوقی 
و نبود نهادسازی پروژه های ملی به بار ننشسته است. 
نمونه آن انتشار اوراق مشارکت است. تقدم نهادسازی 

در این مقوله بسیار اهمیت دارد. اگر وزارت راه و 
شهرسازی می خواهد در این زمینه موفق عمل کند در 
نخستین گام به سمت نهادسازی برای بازآفرینی شهری 

حرکت کند.

شهریگزارش

برای کنترل آلودگی هوای پایتخت؛

لزوم نظارت بیشتر بر خودروهای دیزلی و صنایع 

چرا نباید به صورت افراطی به سگ ها و گربه ها غذا دهیم؟

مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران با اشاره به تأثیر 
نوع سوخت بر میزان آلودگی هوا گفت: بعد از پیگیری های 
به عمل آمده، کیفیت سوخت مصرفی در تهران به خصوص 
سوخت خودروهای دیزلی نسبت به سال های ابتدایی دهه ۹۰ 

بسیار بهتر شده است.
افزود:  شهیدزاده  حسین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مدت هاست در نمونه هایی که از جایگاه های تحویل سوخت 
برداشت می کنیم، تخطی فاحشی از استانداردها ندیده ایم و 
هم بنزین و هم گازوییل نمونه برداری شده معمولاً در محدوده 

مجاز قرار دارند.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران با اعلام اینکه 
امسال پاییز کم تلاطمی از نظر وزش باد نسبت به پاییز پارسال 
داشتیم، گفت: در نتیجه این شرایط ماندگاری آلودگی هوا 
در تهران نسبت به سال گذشته بیشتر شده است و چنین 
وضعیتی می طلبد که خودمان هم بیشتر رعایت کنیم و به 
عنوان نمونه از خودرویی که می دانیم پاک و سالم نیست، 
استفاده نکنیم و یا اگر مجبور به استفاده از خودروی خود 
هستیم، حتماً آن را تعمیر کنیم تا بتوانیم برای آن معاینه 

فنی برتر بگیریم.
او با اشاره به اینکه ریشه بسیاری از مشکلات به مسائل 
کافی  اندازه  به  پول  ما  وقتی  گفت:  برمی گردد،  اقتصادی 
نداشته باشیم که کاتالیست خودرویمان را که بعد از مسافت 
مشخصی کارآیی خود را از دست می دهد، عوض کنیم عملًا 
هر چقدر آلودگی که در موتور خودرو تولید می شود، بلافاصله 
از اگزوز آن بیرون می آید چون هیچ فیلتری آن وسط نیست 

که این آلودگی را جذب یا تبدیل به گاز غیرآلاینده کند.

شهیدزاده با بیان اینکه به همین منوال وقتی اقتصاد ضعیف 
است، بودجه کافی برای نوسازی ناوگان حمل و نقل همگانی 
و جایگزینی اتوبوس های دیزلی با اتوبوس گازسوز یا برقی 
اختصاص داده نمی شود، تصریح کرد: علاوه بر این، برنامه های 
توسعه ای مترو با مشکل مواجه می شود و تاکسی های فرسوده 
به کُندی جایگزین می شوند که همه این عوامل دست به 
دست هم می دهند و بر تولید آلودگی بیشتر تأثیر می گذارند.

به گفته یک فعال محیط زیست، غذارسانی های دستی به 
حیوانات شهری از جمله سگ و گربه نه تنها به دلیل تغییر 
رفتار اکولوژیک و افزایش بی رویه جمعیت آن ها خطرناک 
است بلکه غذارسانی های افراطی مشکلاتی را از جهت سلامت 

برای این گونه از حیوانات ایجاد می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد درویش گفت: سگ ها و 
گربه ها یکی از قدیمی ترین حیواناتی هستند که توسط بشر 
اهلی شده اند و همیشه باید کنار انسان زندگی کنند. برای 
مثال در کشورهای اتحادیه اروپا هرگز سگ یا گربه بدون 
صاحبی را در خیابان ها نمی بینیم. تمامی سگ و گربه ها 
در کشورهای پیشرفته دنیا مالک حقیقی دارند و یا توسط 
پناهگاه های  در  و  دستگاه هایی مثل شهرداری جمع آوری 
به صورت  فردی  زمانی که  تا  می شوند  نگهداری  مشخصی 

داوطلبانه آن ها را به سرپرستی بپذیرد.
بدون  گربه های  و  سگ ها  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  او 
عقیم  و  دارند  پزشکی  این کشورها شناسنامه  در  صاحب 
شده اند، تصریح کرد: متاسفانه در کشور ما این مسئله رعایت 
نمی شود و شهرها و اطراف شان پر از سگ ها و گربه های بدون 
صاحب است این درحالیست که دستگاه های متولی به ویژه 
شهرداری ها باید نسبت به جمع آوری و نگهداری از آن ها در 
منطقه ای امن، عقیم سازی و چک کردن فاکتورهای پزشکی 

اقدام کنند.

این فعال حوزه محیط  زیست با بیان اینکه به دلیل وجود 
خلاهایی برای مدیریت سگ ها و گربه های بدون صاحب در 
مناطق مختلف کشور ما، مدیریت این مسئله به مردم سپرده 
شده است و آنان وارد عمل شده اند، گفت: به هرحال مردم 
گاهی اوقات نسبت به این موضوع احساسی عمل می کنند 
و با غذارسانی های افراطی به این حیوانات سبب می شوند 
که رفتار اکولوژیک آن ها تغییر کند و جمعیتشان بیش از 

حد زیاد شود.
تعداد  افزایش  با  حاضر  درحال   مثال  برای  گفت:  درویش 
موش ها در سطح شهر تهران مواجه هستیم این درحالیست 
که شکارچی طبیعی آن ها یعنی گربه ها انگیزه ای برای این 
شکار ندارند و به نوعی رفتار اکولوژیک آن ها تغییر کرده است. 
شهری  حیوانات  به  افراطی  غذارسانی های  دیگر  ازسویی 
سلامت آن ها را نیز به خطر خواهد انداخت چرا که از یک سو 
هر حیوانی غذای مخصوص به خود را دارد و از سویی دیگر 

چاقی مفرط عمر آن ها را کوتاه می کند.
این کارشناس محیط  زیست در ادامه با اشاره به اینکه درحال  
حاضر در کوهستان های اطراف تهران هیچ جنبنده ای  به جز 
سگ دیده نمی شود، گفت: این موضوع به دلیل این است 
که عده ای با غذارسانی های افراطی به سگ ها سبب افزایش 
جمعیت آن ها و به دنبال آن از بین رفتن سایر موجودات زنده 

از جمله میش بره ها شده اند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ازبرعلی حاجوی« )دهقان فداکار( - 
شخصیت افتخارآمیز ایرانی در فداکاری - را گرامی می دارد

محیط  زیست
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 The Dark Knight آلبوم موسیقی متن فیلم شوالیه تاریکی برمی خیزد
است. ساخت  افسانه ای سینما  آهنگساز  زیمر«  »هانس  از  اثری   Rises
موسیقی متن دو شماره پیشین از سه گانه بتمن ساخت کریستوفر نولان 
به صورت مشترک با همکاری جیمز نیوتون هاوارد ساخته شده بود و در 
آخرین قسمت از این سری، هانس زیمر به تنهایی وظیفه آهنگسازی را بر 

عهده گرفته است.
هانس زیمر آهنگساز و تهیه کننده مشهور آلمانی است. او یکی از پرآوازه ترین 
آهنگسازان موسیقی متن دنیای سینما است که از شهرت گسترده ای در 
در شهر  در سال۱۹۵۷  آلمانی  آهنگساز  این  است.  برخوردار  دنیا  سرتاسر 
فرانکفورت متولد شد و یادگیری موسیقی را از دوران کودکی آغاز کرد. او 
اصلا علاقه ای به آموزش های متداول نشان نداد و از ۸مدرسه اخراج شد و در 
نهایت با پیوستن به یک گروه آماتور، به صورت خودآموز پیانو را آموخت. در 
دوره نوجوانی او به لندن نقل مکان کرد و آموزش در این شهر تأثیر شایانی 
در پیشرفت او داشت. شروع فعالیت حرفه ای او از سال ۱۹۷۷ و عضویت در 
گروه نیو ویو The Buggles با نواختن سازهای سینتی سایزر و کیبورد آغاز 
شد. پس از آن او با پیوستن به گروه پانک راک ایتالیایی Krisma مسیر 

خود در عرصه موسیقی را ادامه داد.

موسیقی متن      »شوالیه تاریکی برمی خیزد«
:: هانس زیمر     ::

در چند سال اخیر سه گانه »جان ویک« طرفداران زیادی در بین فیلم بازان به 
دست آورده است و حتی در ایران نیز نام جان ویک بسیار آشناست و خیلی ها 
از سری فیلم های او لذت می برند. بعد از دو قسمت طوفانی و هیجانی، نوبت 
به قسمت سوم رسید و در سال۲۰۱۹ این فیلم موردانتظار و جذاب اکران شد 

و قطعا یکی از بهترین تجربه ها و بهترین فیلم های۲۰۱۹ بود.
این قسمت دنباله بر قسمت دوم است و مجددا »کیانو ریوز« در نقش جان 
ویک حاضر شده است. بازیگران قسمت قبلی به همراهی کارگردان فنی که 
صحنه های مبارزه را شامل می شود را هم در این قسمت در بهترین حالت و 
توانایی شان دیده ایم و مطمئنا همگی پیشرفت جلوه های بصری را در این 
قسمت احساس کرده ایم. از جمله نکات مثبت دیگر این فیلم اضافه شدن 
بازیگری همچون »هلی بری« است که در کنار ریوز به بهترین شکل ممکن 

نقش آفرینی کرده است و صحنه های اکشن خارق العاده ای را رقم زده اند.
بر  پایانی  قسمت  این  است  قرار  که  می کردیم  فکر  همگی  که  این  با 
سه گانه جان ویک باشد، اما بر خلاف عقاید، این فیلم پیش زمینه ای برای 
قسمت چهارم بود و حالا  بعد از تماشای قسمت سوم که یکی از بهترین 
فیلم های۲۰۱۹ بود، باید منتظر قسمت چهارم باشیم. پس سعی کنید این 

فیلم را از دست ندهید.

جان ویک: بخش سوم 
::   چد استاهلسکی     ::

»یادداشت های یک پزشک جوان« مجموعه داستان هایی از میخاییل بولگاکوف 
نویسنده بزرگ ضد کمونیسم روس است. حرفه اصلی بولگاکف پزشکی بود او در 
اواخر سپتامبر سال۱۹۱۶ به اتفاق همسرش، تاتیانا لاپّا، راهی بیمارستان قصبه 
دورافتاده نیکولسکویه در ایالت اسمولنسک شد. خاطرات این دوره از زندگی و کار 
پزشکی او در مجموعه داستان های کتاب حاضر بازتاب یافته است. داستان های این 
مجموعه در زمان زندگی بولگاکوف به صورت جداگانه در نشریات به چاپ می رسیدند و 
البته اکثر آن ها دارای عنوان فرعی »یادداشت های یک پزشک جوان« بودند. بولگاکوف 
در سال های بعد نیز در نامه هایش از قصد خود برای تنظیم اثری با همین عنوان 
سخن گفته بود، ولی این کار را انجام نداد. ناهماهنگی هایی هم که ممکن است در 
داستان ها به چشم بخورد از همین مسئله ناشی می شود. »یادداشت های یک پزشک 
جوان« براساس واقعیت نوشته شده و بولگاکوف تقریبا همه رویدادهای توصیف شده 
در داستان ها را شخصآ تجربه کرده و از سر گذرانده بود. پژوهشگران براساس اسناد و 
مدارک و به ویژه با استناد به خاطرات همسر اول نویسنده، بسیاری از شباهت های 
موجود میان داستان ها و زندگی واقعی بولگاکوف را مشخص کرده اند که در کتاب به 
صورت زیرنویس به آن ها اشاره شده است. از این شباهت ها به راحتی می توان نتیجه 
گرفت که بولگاکوف به هیچ وجه در شرح خدمات پزشکی خود در کتاب غلو نکرده 

و واقعا وقت و دانش و نیروی خود را از جان و دل در خدمت بیماران گذاشته بود.

یادداشت های یک پزشک جوان
::  میخائیل بولگاکف / ترجمه: آبتین گلکار  ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

۸۴ کشور در فهرست رقابت اسکار 
کشورهای  قانونی  مهلت  مارس  یکم 
مختلف برای معرفی نمایندگان خود به 
اسکار به پایان رسید و با معرفی فیلم 
منتخب بلاروس شمار فیلم های حاضر در 

فهرست این رقابت به ۸۴ رسید.

»بندر بند« در بخش مسابقه جشنواره نروژی
فیلم »بندر بند« به کارگردانی منیژه حکمت 
و تهیه کنندگی منیژه حکمت و مهشید 
مسابقه  بخش  در  فراهانی  آهنگرانی 
سی امین دوره جشنواره فیلم هایی از جنوب 

نروژ پذیرفته شده است.

واکاوی تصویر ترور در سینمای ایران
برنامه »نقد سینما« به مناسبت ترور شهید 
محسن فخری زاده، تصویر ترور و جنایات 
دشمن را واکاوی و بررسی خواهد کرد. 
»نقد سینما« به تهیه کنندگی یوسف بچاری 
جمعه ها ساعت۲۲ از شبکه پنج سیما روی  

آنتن می رود.

بازیگر سریال بازی تاج و تخت به »انتقام جوی 
سمی« پیوست

»پیتر دینکلیج« بازیگر سریال بازی تاج و 
تخت که با این سریال به شهرت رسید 
در فیلمی با عنوان انتقام جوی سمی بازی 

خواهد کرد.

اسکار ۲۰۲۱ حضوری برگزار می شود
رد  با  اسکار  آکادمی  نمایندگان  از  یکی 
گزینه مراسم مجازی اعلام کرد: اسکار۲۰۲۱ 
حضوری برگزار شده و به صورت زنده از 

تلویزیون پخش می شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به ادامه شیوع کرونا 
در کشور درباره برگزاری جشنواره های مختلف فجر به ویژه 
فیلم فجر، گفت: موضوع چگونگی برگزاری رویدادها در 
حال بررسی است و به زودی نظر نهایی درباره برگزاری 
مجازی و یا تعویق این رویداد هنری سینمایی اعلام 

می شود.
مراسم  حاشیه  در  گذشته  شب  صالحی   عباس  سید 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  همکاری  تفاهمنامه  امضای 
اسلامی و آموزش و پرورش در جمع خبرنگاران، اظهار 
این  و  کرونا  ویروس  شیوع  ادامه  به  توجه  با  داشت: 
بیماری منحوس در کشور دو نظریه درباره برگزاری سی 
و نهمین دوره جشنواره فیلم فجر مطرح است که یکی 
برگزاری آن به شکل مجازی و دیگری به تعویق انداختن 

آن تا زمان دیگری است.
عضو کابینه دولت دوازدهم با ذکر این نکته که ممکن 

است در زمستان سال جاری بخصوص بهمن ماه موج 
کرونایی دیگری را شاهد باشیم، گفت: بنابراین احتمال 
برگزاری جشنواره بصورت قبل در فضای حقیقی امکانپذیر 
از این رو این جشنواره در فضای مجازی  نخواهد بود 

برگزار خواهد شد.
به گفته وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی موارد پیشنهادی 
تصمیم  به محض  لذا  است  بررسی  درحال  باره  دراین 

گیری نهایی در اسرع وقت اطلاع رسانی خواهد شد.
برگزاری  موضوع  چنانچه  گفت:  حال  عین  در  صالحی 
به  نشود  محقق  ماه  بهمن  در  جشنواره  این  مجازی 
احتمال قوی جشنواره فیلم فجر با تعویق چند ماهه، 

اوایل سال آینده )۱۴۰۰( برگزار خواهد شد.
به گفته وی هرچند برگزاری مجازی جشنواره آن رونق 
جشنواره حقیقی فیزیکی را ندارد اما تاثیرات آن کمتر از 

فضای حقیقی و فیزیکی هم نیست.

عصر دیروز دبیرخانه سی و نهمین جشنواره فیلم فجر در 
فراخوانی اعلام کرد: همزمان با چهل و دومین سالگرد 
با هدف معرفی و  انقلاب اسلامی  پیروزی شکوهمند 
تقدیر از آثار برگزیده یک سال تلاش سینماگران ایرانی  
که در این شرایط دشوار چراغ سینمای ایران را روشن 
نگه داشته اند و نیز اعتلای تولیدات سینمایی، صیانت از 
هویت ملی مبتنی بر آموزه های دینی و ایرانی، حمایت از 
سینمای خلاق و توسعه اقتصاد سینما بهمن ماه ۱۳۹۹ 
در تهران با ضوابط ابلاغی از سوی ستاد ملی کرونا توسط 

سازمان امور سینمایی و سمعی بصری برگزار می شود.
سید عباس صالحی و محسن حاجی میرزایی وزیران 
با  امروز  پرورش  و  آموزش  و  ارشاد اسلامی  و  فرهنگ 
امضای تفاهمنامه همکاری دوجانبه بر ضرورت گسترش 
همکاری های آموزشی، تربیتی، فرهنگی و هنری تاکید 

کردند.

سینما آنلاین

»وزیر فرهنگ« خبر داد:

برگزاری مجازی جشنواره فیلم فجر یا تعویق آن تا اوایل سال آینده

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »جلال الدین تاج اصفهانی« 

- آوازخوان موسیقی اصیل ایرانی - را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زند یاد »نادر باقری« 
- پیشکسوت فوتبال - را گرامی می دارد

ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تمارض و اعتراض، آفت تکراری فوتبال ایران

فوتبالی که ما از تلویزیون می بینیم دو وجهه دارد. یکی فوتبال پویا 
و جذاب و پرهیجان اروپایی ست که واقعا در برخی از بازی ها فرصت 
اینکه یک لیوان چایی برای خودت بریزی نیست. خلاقیت بازیکنان، 
تاکتیک های مختلف، دفاع و حمله منطقی و ارائه فوتبالی درگیرانه اما 

بدون حاشیه خاصیت فوتبال روز دنیاست.
نوع دوم »فوتبال خودمان« است. معمولا تلویزیون مسابقات تاپ و 
خوب را گزینش می کند و اغلب بازی هایی که یک طرفش استقلال و 
پرسپولیس هستند را به تصویر می کشد. انصافا شما رغبت می کنید این 
فوتبال ایرانی را تا دقیقه نود دنبال کنید؟! حتی آتشی ترین هواداران هم 
پس از نیم ساعت از پای گیرنده بلند می شوند و از طریق رادیو آخرین 

نتایج را می گیرند.
تیم های استقلال و پرسپولیس که ظاهرا! گل سرسبد فوتبال ما هستند 
چنان یکنواخت و اقتصادی بازی می کنند که نتایج به دست آمده را قبل 
از شروع بازی  می توان با اندکی بالا پایین حدس زد و پیش بینی کرد. به 
4 بازی استقلال و پرسپولیس در 4 هفته اخیر لیگ برتر نگاه کنید. چنان 
با احتیاط بازی می کنند انگار که هر بازی برایشان یک فینال یا یک 
بازی حذفی ست و کوچکترین ریسکی به منزله احتمال حذف آن هاست.

مربی از ترس باخت که کله پا نشود تیمش را با 8 مدافع می چیند و دو 
نفر را وسط زمین نگه می دارد و منتظر یک اشتباه از سوی حریف است 

تا گلی بزند و خلاص!
تو گویی مربیان از هفته اول می دانند که هر باخت آن ها را به مرز 
اخراج نزدیک می کند که البته این هم یک آفت برای فوتبال ما شده 
تا خلاقیت و نوآوری و تکنیک ناب فوتبالی از بازیکنان سلب شود و 
مربیان هم هیچ قدرت ریسک نداشته باشند. دریغ از یک خلاقیت و 

یک کار ترکیبی زیبا که هیجان را به طرفدار و بیننده منتقل کند.
اگر بگذریم از تکنیک انفرادی چند بازیکن انگشت شمار مثل »مهدی 
قائدی« که او نیز مدیون »آندره آ استراماچونی« و »فرهاد مجیدی« است 
وگرنه هنوز هم در ذهن و روحش درگیر تصادف سه سال پیش بود و 
همچنان باید نیمکت نشین می ماند ولی استرا و مجیدی در همان چند 
هفته خلاقیت های او را شکوفا کردند و هر از گاهی شاهد چند حرکت 

تکنیکی موثر از طرف او هستیم.
حالا هم که مدافعان دست او را خوانده اند و می دانند از چپ به قلب 
دفاع می زند با یکی دو تا دریبل سریع، شوتی مواج را به زاویه ی راست 
دروازه حریف می زند که اغلب گرفتار تعدد مدافعان می شود و مربیان 
اگر بتوانند او را از یکنواختی درآورند قائدی می تواند برای آینده استقلال 

و تیم ملی یک بازیکن خوش ترکیب و موثر باشد.
به غیر از این تنها چیزی که زیاد شده در فوتبال ما حرکات آکروباتیک 
بازیکنان در اطراف محوطه جریمه و داخل آن است. بازیکن به محض 
با  مقابل کورس می بندد  یار  با  و سه قدم  توپ می شود  به  پا  اینکه 
کوچکترین تلنگری چنان پشتک وارو می زند که ژیمناست های حرفه ا ی 

هم از تکرار آن عاجز هستند!

بازیکن ریزنقشی به نام »گودرزی« مهاجمی که  در گذشته مثلا یک 
در ذوب آهن شکوفا شد و مثل همین قائدی ریزنقش بود اگر واقعی 
هم زمین می خورد داوران توجهی نمی کردند ولی الان مدافعان هم 
یاد گرفته اند و دقایق زیادی از بازی صرف تمارض بازیکنان می شود. 
حقیقتا اگر خانواده بازیکنان به خصوص مادران این صحنه ها را ببینند 
ممکن است سکته کنند چون با یک تلنگر بازیکن 25 تا معلق می زند و 
جالب اینجاست که کنار خط اگر زمین بخورد حواسش هست که معلق 
را به سمت زمین بزند تا دیده شود و یک اخطار یا اخراج یا پنالتی از 

حریف بگیرد.
این مسئله به یک اپیدمی در فوتبال ما تبدیل شده و داور هم هرچقدر 
باهوش باشد بالاخره یک جایی گول می خورد و ناچار است سوت بزند 
وگرنه آنقدر بازیکنان اعتراض می کنند که بازی سرد و بی روح می شود و 

بیننده دچار فوتبال زدگی.
نتیجه ی این کار را خاطرتان هست که کجا دیدیم و چه ضربه  ای تیم 

ملی در جام ملت های 2018 امارات خورد؟!
بازیکن ژاپنی روی زمین افتاد، همه ی بازیکنان ما با این تصور که او 
تمارض کرده و داور هم سوت زده بازی را رها کردند و روی سر بازیکن 
حریف ریختند ولی داور بازی را ادامه داد و چون بازیکنان ما مشغول 
تسویه حساب با مهاجم رقیب بودند به راحتی ژاپن گل اول را زد و بعد 

هم دو گل دیگر و نهایتا از جام ملت ها حذف شدیم!
»علیرضا فغانی« یکی از بهترین داوران حال حاضر دنیای فوتبال که فینال 
باشگاه های جهان و رده بندی جام جهانی را سوت زده درباره ی حرکات 
بازیکنان می گوید:»ما هم حرکات بازیکنان را رصد می کنیم. مثلا نیمار 
برزیلی خیلی دوست دارد داور را گول بزند اما مسی تا لحظه آخر خودش 

را روی زمین نمی زند حتی اگر 5 نفر روی پای او تکل بروند«.
در هر حال این اپیدمی تکراری و بی حاصل ضمن اینکه جذابیت و 
هیجان را از فوتبال گرفته باعث کند شدن بازی ها شده و فوتبالیست 
بیش از آنکه به فکر ارائه ی بازی زیبا باشد در اندیشه گول زدن داور و 
بازیکن حریف است و این شده که فوتبال ما درجا می زند و حتی اگر 
همین امروز بگویند هواداران آزاد هستند باز هم استقبالی از بازی های 

لیگ نمی شود جز در مواردی خاص.

با اعلام فدراسیون، احتمال برگزاری لیگ بوکس در صورت رعایت موارد 
خاص بهداشتی وجود دارد.

برگزاری  منظور  به  بوکس  فدراسیون  مسئولان  پیگیری های  از  پس 
رقابت های لیگ بوکس، مسئولان ستاد مبارزه با کرونا در ورزش موافقت 

خود با برگزاری این رقابتها تحت شرایط خاص را اعلام کردند.
رقابت های لیگ تنها با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و در استان های 
کم خطر از لحاظ کرونا مجوز برگزاری دارد. ضمن اینکه مواردی مثل گرفتن 
تست PCR پیش از شروع مسابقات از تمام بوکسورها، مربیان، داوران و 

عوامل اجرایی هم یکی از لازمه های برگزاری مسابقات است.

به همین منظور مسئولان فدراسیون بوکس طی هفته های آتی جلسات 
خود را برای بررسی تمام موارد مربوط به برگزاری لیگ انجام می دهند تا 

بهترین تصمیم را در این خصوص اتخاذ کنند.
با توجه به شرایط موجود و اعلام آمادگی چند باشگاه برای حضور در لیگ 
بوکس، احتمال برگزاری این رقابت ها بسیار زیاد است، اما تصمیم نهایی در 
خصوص نحوه برگزاری رقابت ها، تعداد تیم های شرکت کننده و موارد دیگر 

در جلسات پیش رو اتخاذ خواهد شد.
در صورت شدت گرفتن ویروس کرونا در ماه های باقی مانده تا پایان سال 

جاری، امکان عدم برگزاری لیگ وجود خواهد داشت.

مستطیل  سبز

دریچه

توپ و تور

شیوه ی انتخاب تیم ها برای مسابقات 
والیبال قهرمانی جهان چگونه است؟

پس از شکست مقابل »سوریه«؛

اسدالله کبیر: باید به فکر دیدارهای 
بعدی باشیم!

فدراسیون بین المللی والیبال شیوه انتخاب 
تیم های شرکت کننده در مسابقات قهرمانی 

جهان در سال ۲۰۲۲ را اعلام کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسابقات والیبال 
قهرمانی ۲۰۲۲ جهان از ۴ تا ۲۰ شهریور به 
فدراسیون  می شود.  برگزار  روسیه  میزبانی 
بین المللی والیبال در این دوره از مسابقات، 
شیوه جدیدی برای انتخاب تیم ها در نظر 

گرفته است.
قهرمانی  مسابقات  گذشته  دوره های  در 
قاره های  در  انتخابی  رقابت های  جهان، 
هیچ  بار  این  اما  می شد  برگزار  مختلف 
مسابقه انتخابی ویژه ای برای این رقابت ها 

برگزار نخواهد شد.
بر اساس اعلام فدراسیون بین المللی، ۲ تیم 
برتر مسابقات قهرمانی پنج قاره جهان در 
سال ۲۰۲۱ به همراه ۱۲ تیم برتر رده بندی 

جهانی در پایان فصل ۲۰۲۱، سمیه حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان را کسب خواهند 
و  میزبان  عنوان  به  روسیه  حضور  کرد. 
گذشته  دوره  قهرمان  عنوان  به  لهستان 
مسابقات نیز در مسابقات قهرمانی جهان 
قطعی است تا به این ترتیب جمع ۲۴ تیم 

شرکت کننده در رقابت ها تکمیل شود.
تیم ملی والیبال ایران در حال حاضر در رده 
هشتم رده بندی جهانی قرار دارد و شانس 
مسابقات  در  حضور  برای  زیادی  بسیار 

قهرمانی جهان خواهد داشت.
مسابقات قهرمانی جهان، پس از بازی های 
والیبال  ورزش  رویداد  مهم ترین  المپیک، 
محسوب می شود. ایران تاکنون ۶ بار در این 
مسابقات شرکت کرده است. بهترین عملکرد 
اسلوبودان  هدایت  با   ۲۰۱۴ سال  در  ایران 

کواچ بود که به مقام ششم دست یافت.

پیشکسوت بسکتبال، گفت: بازیکنان تیم 
ملی از شرایط مسابقه دور بودند و دیدار ایران 

با سوریه در بدترین زمان ممکن برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم ملی بسکتبال 
ایران در چارچوب پنجره دوم انتخابی کاپ 
آسیا ۲۰۲۱ از گروه E که به طور متمرکز در 
تیم های  با  برگزار شد  قطر  پایتخت  دوحه 
بسکتبال عربستان و سوریه دیدار کرد که در 
بازی اول در مقابل عربستان پیروز و در دیدار 

دوم در مقابل سوریه تن به شکست داد.
خصوص  در  گذشته  روز  کبیر«  »اسدالله 
شکست غیرمنتظره تیم ملی بسکتبال ایران  
مقابل سوریه، اظهار داشت: تیم ملی طی 
زمان یک هفته جمع و جور شد و بازیکنان 
آن با ناهماهنگی به این مسابقات رفتند. من 
تا به حال تیم ملی را تا این حد بد ندیده 
بودم. بازیکنان خودشان نبودند در حالی که در 
مسابقات دیگر کیفیت خود را به خوبی نشان 
داده بودند اما در دیدار با سوریه نتوانستند 

کیفیت خود را داشته باشند.
وی ادامه داد: موضوع کرونا و نبودن بازیکنان 
بزرگ نیز در این شکست تاثیرگذار بود. این 
مسابقات در بدترین زمان برگزار شد چرا که 
لیگ برتر بسکتبال تنها یک هفته برگزار شده 
بود و بازیکنان تیم ملی در شرایط بازی قرار 

نداشتند.
سرمربی اسبق تیم بسکتبال شهرداری گرگان، 
اضافه کرد: تیم سوریه نیز به خوبی برای این 
مسابقات تدارک دیده بود. آن ها دیدارهای 
وجود  و  بودند  کرده  برگزار  خوبی  دوستانه 
یک بازیکن آمریکایی در این تیم نیز بسیار 

تاثیرگذار بود.
اینگونه  بسکتبال  ورزش  در  افزود:  وی 
باخت ها پیش می آید. »محمد جمشیدی« و 
»بهنام یخچالی« در ۲ دیدار عملکرد متفاوتی 
داشتند. آن ها نتوانستند کیفیت اصلی خود را 
به نمایش بگذارند. یخچالی یکی از ستاره های 
لیگ آلمان است اما این مسائل پیش می آید 

که یک بازیکن روزش نباشد.
یک  اوقات  گاهی  کرد:  نشان  خاطر  کبیر 
تیم نمی تواند مانند همیشه بازی کند. تیم 
ملی ایران در دیدار برابر سوریه، اشتباهات 
که  می گویم  بازهم  اما  داشت  مبتدیانه ای 
در بسکتبال همچین اتفاقاتی پیش می آید 
به فکر  و  ببینیم چاره کار چیست  باید  و 

دیدارهای بعدی باشیم.
پیشکسوت بسکتبال تصریح کرد: به نظر من 
با این شکست چیزی را از دست ندادیم و 
می توانیم با برنامه ریزی درست سهمیه دور 

بعدی را کسب کنیم.

احتمال برگزاری لیگ بوکس قوت گرفت

احمد اسناوندی

 کارشناس فوتبال
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمد خادم« ورزشی
- پیشکسوت فقید کشتی - را گرامی می دارد

هفته چهارم لیگ برتر هم برای شاگردان »محمود فکری« با 
تساوی بدون گل در برابر پیکان به اتمام رسید و آبی ها با 
کسب هفت امتیاز در رده چهارم جدول رده بندی قرار گرفتند.

بازی پیکان و استقلال ابعاد مختلفی داشت، داستان همان 
ابر و ماه و خورشید و فلک بود، که دست به دست هم دادند 
تا دو امتیاز مهم خارج از خانه از دست آبی ها رها شود، دو 
امتیازی که جدا از شرایط جدولی، جو روانی اطراف تیم و 

هواداران را هم کمی متشنج کرد.
برای بررسی استقلال مدل محمود فکری در این چهار هفته 
اخیر، تمام جوانب را باید در نظر گرفت، از نقل و انتقالات، 
امکانات  آماده سازی پیش فصل، زمین تمرین و  اردوی 
چون  مسائلی  و  ها  مصدومیت  و  تیم  افزاری  سخت 

اشتباهات داوری و...
استقلال در فصل نقل و انتقالات، علی کریمی را با عنوان 
بهترین و شاید مهم ترین مهره اش از دست داد، اما با همان 
شرایط چندین خرید خوب انجام داد و به جز روزبه چشمی 

و علی کریمی توانست شاکله اصلی تیمش را حفظ کند.
در ابتدا از نقاط مثبت استقلال با هدایت محمودخان فکری 
استقلال  از گذشت چندین فصل، حالا  گوییم، پس  می 

با محمود فکری دفاع بسیار مطمئنی دارد، با آمدن رشید 
و  غلامی  عارف  آماده  زوج  و  دروازه  خط  در  مظاهری 
محمدحسین مرادمند در قلب خط دفاع و وریا غفوری و 
محمد نادری در جناحین و بازی درخشان مسعود ریگی در 
پست هافبک تدافعی، جنس استقلال در انتهای زمین جور 
است، استقلال در ۴ دیدار خود، ۳ کلین شیت ثبت کرده و 
یک گل از دو گل دریافتی اش لز روی نقطه پنالتی بوده است، 

که امار بسیار قابل قبولی است.
دیگر نقطه مثبت استقلالی ها در این چهار دیدار، مالکیت 
بالای توپ و تعداد پاس های رد و بدل شده بین بازیکنان 
جدید  های  هافبک  افتادن  جا  با  شاید  که  است،  زمین 
استقلال، این آمار خوب بتواند عصای دست محمود فکری 
شود، عملکرد بسیار خوب چندین بازیکن استقلال مخصوصا 
و  نادری  مانند، مظاهری، غلامی،  تیم  دفاعی  در خطوط 

مرادمند و . .. هم بسیار امیدوار کننده بوده است.
البته چهار هفته، زمان چندان مناسبی برای یک نتیجه گیری 
کلی نیست، اما تیم محمود فکری در چندین فاکتور مهم، 
مشکلات اساسی دارد که حل نشدن آن می تواند روزهای 

سختی را برای فکری و استقلال رقم بزند.
استقلال 2-2-4 لوزی بازی می کند، ترکیبی که در فاز تهاجمی 
در خلق موقعیت و گلزنی چندان عملکرد مناسبی نداشته 
است، نبود یک هافبک بازیساز مانند علی کریمی اصلی ترین 
مشکل استقلال محمود فکری است، شاید تغییر سبک بازی 
و شاید جا افتادن هافبک هایی امثال رضاوند، شجاعیان و 
مهدی پور بتواند درد آبی ها را دوا کند اما این چهار هفته، 
فعلا استقلالی ها از نبود یک هافبک خلاق کاملا آسیب 

دیده اند.

و اما مورد دیگر، به جز مظاهری، مرادمند و نادری و شاید 
موسوی، فکری هنوز هم فرصت بازی به مهدی مهدی پور 
و بابک مرادی و سجاد آقایی)قرضی بوده و به تیم بازگشته 
است( که از خرید های خوب باشگاه استقلال در فصل نقل و 
انتقالات بوده اند، استفاده نکرده است و نکته مهم اینجاست، 
که مهدی پور سبک بازی مشابه ای با علی کریمی دارد و 
حضور او می تواند جای خالی شماره شش اسبق آبی ها را پر 
کند، در شرایطی که در دو بازی اخیر، احمد موسوی در پست 
هافبک کناری چندان درخشان ظاهر نشده است، عدم به 
کارگیری بازیکنی چون بابک مرادی از ابهامات اصلی ترکیب 

استقلال بوده است.
تاثیرگزار  چندان  نه  های  تعویض 
محمود فکری در هفته های اخیر 
را به همراه داشته  انتقاداتی  هم 
است، جایی که از خرید های جدید 
چندان استفاده نمی شود و کادرفنی 

استقلال چه در دیدارشان پیش افتاده 
باشند و چه عقب افتاده باشند، 

بسیار دیر تعویض می کنند 
و اغلب تغییر و تحولات 
استقلالی ها در ترکیب 
تیم از دقیقه هشتاد 
به بعد اتفاق می افتد 
فوتبال  در  کمی  که 

دیر است.

و در آخر مهم ترین موضوع، کادرفنی استقلال، از شلوغ ترین 
نیمکت های لیگ برتر است و محمود فکری و صمد مرفاوی 
از تجربه بسیار خوبی هم برخوردار هستند، اما آن طور که 
مشخص است، استقلالی ها برای تکمیل مثلث کادرفنی خود 
نیاز به یک دستیار با دانش دیگری هم دارند، بدون شک، 
جایی که می تواند سرنوشت فکری را در استقلال تعیین 
کند همین نیمکت تیم است و کسانی که می توانند راه 
فکری برای هدایت هموار یا سخت کنند، همین دستیاران او 
هستند، آن طور که مشخص است، حضور یک آنالیزور توانمد 
و یک دستیار با دانش، حلقه گمشده نیمکت استقلال در این 

چهار هفته بوده است.
به استقلال فکری می توان بسیار امیدوار بود، تیمی که راه 
گل نخوردن را به خوبی یاد گرفته است و مهره های قابلی 
هم در تمامی پست ها دارد، اما به شرطی که نقاط ضعف 
تیم برطرف شود و فکری، فکری به حال نیمکت و ترکیب 
اصلی اش بکند حالا می خواهد با اضافه کردن دستیار یا 
آنالیزور جدید به تیم باشد یا اینکه در مسائل فنی با تغییر 
تاکتیک، چیدمان بازیکنان در زمین را عوض کند، 
فکری چندین بار در تیم های اسبقش نشان داده 
که می تواند تحول بزرگ و مثبتی در تیمش 
ایجاد کند، البته این موضوع را باید در نظر 
گرفت که استقلال همچنان به لطف مدیریت، 
مشکل کهنه زمین تمرین را دارد و چندین 
مهره ارزشمندش چون شیخ دیاباته، فرشید 
دلیل  به  را  یزدانی  سیاوش  و  اسماعیلی 

مصدومیت هنوز در اختیار ندارد.
هفته های پیش رو می تواند خیلی از موارد 
را نشان دهد، استقلال با فکری راه سختی را 
در پیش دارد، اما همچنان با داشته هایش 
یکی از اصلی ترین مدعیان قهرمانی است 
و هواداران استقلال باید به این موضوع فکر 
کنند که جز محمود فکری کسی نمی تواند 
به بهترین شکل تیمشان را هدایت کند و باید 
تمام قد از استقلال محمود فکری حمایت کنند.

داستان جلد

تست کرونای دختران بسکتبال گرگان مثبت شد
با تأیید کمیته پزشکی فدراسیون بسکتبال، تست PCR پنج بازیکن تیم بانوان 

شهر گرگان مثبت اعلام شد.بر این اساس با اعلام دپارتمان مسابقات و 
داوران زنان، دیدارهای این هفته تیم بانوان شهر گرگان با تیم های 

شورای شهر و شهرداری قزوین و مولتی کافه مشهد در روزهای پنج 
شنبه و جمعه۱۳ و ۱۴آذر برگزار نمی شود.

دعوت فرانسه از ایران برای حضور در تورنمنت کشتی هنری دوگلان
فرانسه از تیم های کشتی آزاد و فرنگی ایران برای حضور جام هنری دوگلان 

دعوت کرد. رقابت های بین المللی کشتی فرنگی و آزاد بزرگسالان 
جام هنری دوگلان فرانسه روزهای ۲۵ تا ۲۹دی ماه سال جاری، در 

۱۰وزن، با دو کیلوگرم ارفاق وزن و بر روی ۲تشک در شهر نیس 
برگزار خواهد شد.

روسیه با قهرمانان جهان و المپیک در جام جهانی کشتی فرنگی
تیم ملی کشتی فرنگی روسیه عازم رقابت های جام جهانی کشتی در بلگراد پایتخت 

صربستان می شود.روس ها که اصرار زیادی برای برگزاری رقابت های قهرمانی 
جهان در صربستان داشتند، با لغو این رقابت ها به دلیل شیوع کرونا و 

اعلام اتحادیه جهانی برای برگزاری جام جهانی انفرادی به جای رقابت های 
قهرمانی جهان، با نفرات اصلی خود عازم این مسابقات خواهند شد.

شیوه انتخاب تیم ها برای مسابقات والیبال قهرمانی جهان مشخص شد
در  شرکت کننده  تیم های  انتخاب  شیوه  والیبال  بین المللی  فدراسیون 

مسابقات قهرمانی جهان در سال ۲۰۲۲ را اعلام کرد. مسابقات والیبال 
قهرمانی ۲۰۲۲ جهان از ۴ تا ۲۰ شهریور به میزبانی روسیه برگزار 

می شود. فدراسیون بین المللی والیبال در این دوره از مسابقات، 
شیوه جدیدی برای انتخاب تیم ها در نظر گرفته است.

یاران قائمی به رده دوم لیگ والیبال قطر صعود کردند
تیم الریان با پیروزی مقابل الشمال، به رتبه دوم جدول رده بندی لیگ والیبال 

قطر صعود کرد.درهفته هشتم لیگ ستارگان قطر، الریان بانتیجه سه بر 
صفر و با امتیازات ۲۵ بر۲۰، ۲۵ بر۱۱ و ۲۵ بر۲۱مقابل تیم قعرنشین 

الشمال به پیروزی رسید. فرهاد قائمی دریافت کننده ایرانی الریان 
در این بازی ۹امتیاز برای تیمش کسب کرد.

زمان شروع لیگ برتر فوتسال زنان مشخص شد
لیگ برتر فوتسال زنان ششم دی ماه قرعه کشی می شود و ۲۶ دی 

ماه شروع مسابقات لیگ برتر فصل ۱۴۰۰-۱۳۹۹ خواهد بود. بازی 
های رفت لیگ دسته یک در ۲۵ آذر وبازی های دور برگشت، 

سوم دی رگزار می شود تا تکلیف تیم های صعودکننده به لیگ 
برتر نیز مشخص شود.

پسر شوماخر از فصل آینده در فرمول ۱
پسر راننده آلمانی و پرافتخار فرمول۱ ازفصل آینده دراین مسابقات حاضر 

خواهد شد. تیم هاس اعلام کرد که »مایک شوماخر« بااین تیم قرارداد 
بسته و درفصل۲۰۲۱ فرمول یک شرکت خواهد کرد.این اولین حضور 

این راننده درمسابقات فرمول یک است.مایک در سال۲۰۱۸ قهرمان 
فرمول۳ و در این فصل نیز در آستانه قهرمانی فرمول۲ قرار دارد.

رقابت های »پومسه« پیشکسوتان تهران برگزار می شود
اولین دوره مسابقات مجازی پومسه آزاد به مناسبت تجلیل از مقام شامخ 

بنیانگذاران و پیشکسوتان تکواندو ایران زمین در سال۹۹ به تصویب رسید 
که توسط کمیته پیشکسوتان، هیات تکواندو استان تهران در سه رده 

سنی ۵۵ تا ۶۰سال، ۶۰ تا ۶۵سال و ۶۵سال به بالا در دوگروه بانوان و 
آقایان و در بخش های، انفرادی، تیمی و زوج برگزارخواهدشد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

همچنان امیدوار به موفقیت، اما با تغییرات اساسی؛

فکری کُن!
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رابطه  تهویه  مناسب
و  کاهش  انتقال 

ویروس   کرونا

در دورهمی خانوادگی 6 نفر حضور دارند و یک 
نفر »بیمار« است؛ بعد از 4 ساعت همه افراد 

بیمار می شوند

اگر همه ماسک بزنند و تهویه اتاق مناسب 
نباشد 4 نفر بیمار می شوند

اگر همه ماسک بزنند و تهویه اتاق مناسب 
باشد و مدت حضور کاهش یابد، احتمال ابتلای 

یک نفر وجود دارد
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